



A No. 0510 Bohrständer / drill stand

Das ideale Präzisions-Hilfsmittel für alle HOBBY DRILL Kleinbohrmaschinen und auch viele Fremdfabrikate bis Ø 44 mm. Höchste Genauigkeit durch dreifache Führung aus Metall. Horizontal und vertikal verwendbar. Mit 2 Zwingen am Tisch fixierbar. Besonders bei präzisen Bohrungen unerlässlich. Ideales Hilfsmittel bei Einsatz der flexiblen Welle. Stufenlos verstellbar in Höhe und Bohrtiefe mit Tiefenanschlag. Gesamthöhe 210 mm, Sockel 100 x 120 mm, Bohrtiefe max. 30 mm, Höhenverstellbereich 0 - 100 mm. Lieferung mit 2 Tischklemmen.

Ensures precision work with all types of HOBBY DRILL drills and many other brands up to dia. 44 mm. Triple metal guide for high accuracy. Can be used horizontally and vertically. 2 table clamps fixings. Essential for precision drilling, ideal when drilling with flexible shaft. Infinitely variable height and drilling depth with stop. Overall height 210 mm, base 100 x 120 mm, drilling depth 30 mm max., range of shifting in height 0 - 100 mm, delivered with 2 table clamps.

B No. 0512 Metallbohrständer / solid metal drill stand

Ganzmetall-Bohrständer für alle HOBBY DRILL Kleinbohrmaschinen und auch viele Fremdfabrikate bis Ø 45 mm. Fester Stand und genauer spielfreier Lauf. Leichte Führung und stufenlos verstellbar in Höhe und Bohrtiefe mit Tiefenanschlag. Die Federkraft für die Rückholfeder an der Hebelachse ist verstellbar. Die Spindel ist um die horizontale und vertikale Achse drehbar, dadurch auch als Schleifböckchen brauchbar. Sockel mit Befestigungsschlitzen für Maschinenschraubstock (No. 0519). Gesamthöhe 260 mm, Sockel 135 x 195 mm, Bohrtiefe max. 30 mm, Ausladung 120 mm, Höhenverstellbereich 0 - 160 mm je nach Bohrmaschine, Gewicht 1500 g.

Drilling stand made of solid metal for all types of HOBBY DRILL drills and many other brands up to dia. 45 mm. High stability and accurate operation. Easy guidance for perfect variability in height and drilling depth with depth stop. Adjustable spring return on lever. Rotating spindle on supporting axle. Facilitates either horizontal or vertical rotatable. Therefore even useable as a bench grinder. Base with grooves for clamping to table with machine vice (No. 0519). Overall height 260 mm, base 135 x 195 mm, Drilling depth 30 mm max., range of height adjustment 0 - 160 mm depending on drilling machine, weight 1500g.

C No. 0519 Maschinenschraubstock / machine vice

Passend für Metallbohrständer (No. 0512) und verschiedene Fremdfabrikate mit Befestigungsschlitzen. Backenbreite 45 mm, Spannweite bis 50 mm.

Can be used with metal drill stand (No. 0512) and drill stands of different brands with clamping grooves. To match jaw width 45 mm, gripping capacity up to 50 mm.



X-ON Electronics

Largest Supplier of Electrical and Electronic Components

Click to view similar products for [Control Switches](#) category:

Click to view products by [Donau](#) manufacturer:

Other Similar products are found below :

[76156-00](#) [80932-99](#) [86855-00](#) [HW4S-2TC10](#) [89804-08](#) [RL01801](#) [ASD2L20N-LVO](#) [50051857-17](#) [50099156-001-05](#) [V16-21D-12R-S](#) [FF3-21-AC-03](#) [ELSEC5](#) [ELSEC20](#) [SPE-8](#) [AX-380](#) [ELSEC20/10](#) [BAT-SG4](#) [14.7456M-HC49-S](#) [D/R75](#) [74611-24](#) [TMT-HA600-2](#) [79981-99](#) [81866-26](#) [86303-26](#) [CP-37-2G](#) [JBC-T05D](#) [V19-11R-12Y-S](#) [V19B-11R-12G-S](#) [V22-21R-12B-S](#) [WEL.CT5A7](#) [PL303QMD-P](#) [BCP2L](#) [81908-00](#) [87770-00](#) [601.8119.045](#) [ASD322NU](#) [ASD340NU](#) [AS6Q-2Y2P](#) [KEM425UL Y/R](#) [LB6MS-33T2V](#) [LS/VS N160](#) [LS/VS 160 3P](#) [XB4FVB3](#) [XB4FVB5](#) [XB5FVB3](#) [XB4FA61](#) [XB5FW31B5](#) [XB5FW36B5](#) [XB4FG21](#) [XB4FG41](#)